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Szanowny Pan 

Dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja w sprawie poprawy nawierzchni ulic Roweckiego, Pajdowskiego 

i Okulickiego. 

Szanowny Panie Prezydencie mieszkańcy z ulic Roweckiego, Pajdowskiego i Okulickiego 

oraz Zarząd Rady Dzielnicy Kośminek zwrócili się do mnie z prośbą o wsparcie ich działań 

dotyczących remontu nawierzchni tych ulicy poprzez położenie dywaników asfaltowych. 

W/w ulice są utwardzone destruktem i pomimo corocznego uzupełniania po każdym praktycznie 

deszczu staję się nie przejezdna ponieważ tworzą się wyrwy i dziury. 

Mieszkańcy tej ulicy od wielu lat zwracają się z wnioskiem o remont nawierzchni - położenie 

dywanika asfaltowego co rozwiąże problemy, a jednocześnie jest uzasadnione ekonomicznie. 

Proszę o przeanalizowanie wniosku i uwzględnienie ich remontu jako zadanie na przyszły rok 

budżetowy. 

Z góry dziękuję za pozytywne ustosunkowanie się do mojej prośby. 

Z wyrazami szacunku 

Piotr Choduń 


